

Dear students,

We are writing to you regarding preparation of your written coursework and project reports. We are aware of a small number of students in the UK paying outside contractors to complete written reports and essays. Although this is not currently an issue on the Joint Programme, we want to remind all students that submitting assessments written by anyone other than yourselves is a serious misconduct offence.

We continue to closely monitor coursework and project reports for evidence of **any type of academic misconduct**, including plagiarism, collusion and submissions that appear to have been sourced from someone else but you.

We are writing now since the University has recently adopted a very strict approach on paid-for coursework incidents. Any suspected cases will be escalated directly to the college level, to the Queen Mary University misconduct panel. According to QMUL guidelines, the recommended penalty in such cases is penalty (vi), which for a JP student would result in reducing their overall classification mark.

Therefore, it is in your own best interest to complete assessments on your own with the fullest academic integrity. Ensure it is your own work and has not been paid-for. If you have any questions or concerns about coursework submission, you are welcome discuss them with your module organiser.

Mark Maconochie Co-director of QMUL-Nanchang JP
Giulia De Falco Subject Examination Board Chair
Lilah Glazer Plagiarism officer Nanchang JP

翻译如下：

亲爱的同学们，本倡议书是要求各位同学需诚信完成书面作业和毕业论文。据我们所知，在英国有一小部分学生会付费给代写机构来完成书面作业或者论文。虽然目前这还不是我们联合项目的问题，但我们想提醒所有学生，提交代写的作业或论文是严重的学术不端行为。

我们将继续密切监控和收集任何类型的涉嫌学术不端行为的作业和论文的证据，包括剽窃、共谋（比如 2 人或多人作业高度相似）和代写行为等。

我们之所以此时提出本倡议，是想提醒各位同学因为伦敦玛丽女王大学本部最近对代写作业等采取了非常严厉的处罚方法。任何可疑的作业或论文都会直接升级到学院层面，并上报到玛丽女王大学学术不当行为调查组。根据 QMUL 的政策，如出现这种情况，建议的惩罚条款是 vi 级，这将导致他们的整体分类级别下降，对联合项目的学生来说代价可能会让你无法承受。

因此，希望各位同学以完整的科研和学术诚信完成作业或论文，请大家务必确保任何提交的书面作业或论文都是自己的工作，坚决杜绝代写。如果你有任何关于书面作业或论文提交的问题或担忧，欢迎你与任课老师讨论。

Mark Maconochie 联合项目主任
Giulia De Falco 考试委员会主任
Lilah Glazer 学术不端监察委员